
تمام تراکنش های بانکی فاقد »کد شهاب« از روز گذشته در ساتنا 
بنابراین افراد حقیقی یا حقوقی که کدملی یا  برگشت می خورند، 
شناسه ملی خود را به بانک اظهار نکرده باشند، نمی توانند از این 

خدمت بهره مند شوند.
بانک مرکزیدر بیانیه ای اعلام کرد : از روز گذشته تراکنش های 
تراکنش های  تمام  می خورند  برگشت  ملی  شناسه  یا  کد  بدون 
بانکی فاقد »کد شهاب« از روز گذشته در ساتنا برگشت می خورند، 
بنابراین افراد حقیقی یا حقوقی که کدملی یا شناسه ملی خود را به 
بانک اظهار نکرده باشند، نمی توانند از این خدمت بهره مند شوند.

تراکنش های  صاحبان  هویت  شفافیت  راستای  در  مرکزی  بانک 
»سامانه  اندازی  راه  به  نسبت  بیشتر،  هرچه  قاطعیت  با  بانکی 
کشور«،  احوال  »ثبت  جمله  از  سازمان هایی  همکاری  با  نهاب« 

»ثبت شرکت ها«، »وزارت کشور« و سایر نهادهای ذی ربط اقدام 
کرده است که بدین منظور، از دیروز تمام تراکنش های فاقد »کد 

شهاب« در »ساتنا« برگشت می خورند.
اشخاص  برای  کدملی  همان  شهاب"  "کد  که  است  گفتنی 
این  و  است  حقوقی  اشخاص  برای  ملی«  »شناسه  و  »حقیقی« 
و  بانکی  بین  سامانه های  سایر  در  بلافاصله  مرکزی  بانک  اقدام 

پس از آن در سامانه های درون بانکی اجرا می شود.
بنابراین، افراد حقیقی یا حقوقی که کدملی یا شناسه ملی خود را 
به بانک اظهار نکرده باشند، نمی توانند از خدمات بانکی بهره مند 
اطلاعات  که  مشتریانی  فعالیت  بر  اقدام  این  همچنین،  شوند. 
است،  موجود  اعتباری  موسسات  و  بانک ها  نزد  ایشان  هویتی 
تاثیری نخواهد داشت و صرفاً حساب ها و تراکنش هایی را که فاقد 

شناسه ملی هستند را برگشت می زند.
الکترونیکی  سامانه ای  ساتنا  که  بدانید  است  لازم  بین،  این  در 
دستور  و  بانکی  بین  تراکنش های  تسویه  و  پردازش  که  است 
پرداخت های فوری را به صورت انفرادی و آنی انجام می دهد. در 
این سامانه مشتریانی که در بانک ملی دارای یکی از انواع حساب 
)جاری، پس انداز و کوتاه مدت( هستند، می توانند نسبت به انتقال 
وجوه )مبالغ بیش از ۱۵ میلیون تومان( به حساب خود و یا سایر 

افراد در سایر بانک ها اقدام کنند.
سامانه ذکر شده به مشتریان یک بانک این امکان را می دهد تا 
با مراجعه به شعب بانک خود و یا از طریق سامانه اینترنتی بانک 
حواله هایی با مبالغ بیش از ۱۵ میلیون تومان را به هر حسابی در 

هر بانکی انتقال دهند.

من  عزیز  دوست  عادل  حداد  گفت:  جمهور  رئیس  دفتر  رئیس 
اقتصاددان  به عنوان یک  را  او  اما  قائلم،  احترام  او  برای  و  است 

نمی شناسم.
استان های  دبیران  و  روسا  همایش  در  گذشته  هفته  حدادعادل 
شورای ائتلاف نیرو های انقلاب اسلامی گفت »مسلما نظام سلطه 
مجلس  از جنس  دولتی   ۱۴۰۰ انتخابات  در  ما  که  نیست  راضی 
داشته باشیم« و مدعی شده بود که »بعید نیست که مقداری ارز 
آزاد کنند یا قولش را بدهند یا با معادلات پولی و مالی بازی کنند و 
قیمت ارز و سکه پایین بیاید و مردم به یک سمت و سوی بروند«

»محمود واعظی«، رئیس دفتر رئیس جمهور، درباره اظهارات اخیر 
تایید نمی کند،  را  اقتصاددانی چنین حرفی  حدادعادل گفت: هیچ 
حداد عادل دوست عزیز من است و برای او احترام قائلم، اما او را 
به عنوان یک اقتصاددان نمی شناسم. زمانیکه شرایط بین المللی 
تغییر پیدا کرده و فشار ها از ایران کاسته شده و شخصی از همان 
می گردد  باز  برجام  به  که  داشته  اعلام  خود  کاندیداتوری  اوایل 
و سیاست های ترامپ را محکوم می کند، مشخص است که این 
گونه مسایل بر شرایط کشور تاثیرگذار است و انتظارات مثبت در 

کشور بوجود می آید.

وي ادامه داد: مردم ما فهیم هستند و این مسایل را درک می کنند، 
از ۴ نوامبر تاکنون که انتخابات امریکا انجام شده صادرات نفتی و 
غیر نفتی کشور روان تر شده است و ارز بیشتری وارد کشور شده 
همچنین ایران امکان دسترسی به پول های مسدود شده خود را 
یافته است. در شرایطی که ارز بیشتری وارد کشور شده و بانک 
مرکزی به منابع ارزی بیشتری دسترسی دارد بازار به سمت تعادل 
می رود. به دنبال این هستیم که ارز به تعادل برسد این موضوع 
را  چیزی  هر  می خواهند  دوستان  که  این  نیست.  سیاسی  اصلا 

سیاسی کنند جفا در حق دولت است.

نماینده مردم جنوب بلوچستان گفت: بخش مهمی از گرفتاری های 
بی شناسنامه ها تست "دی ان ای" است، انتظار داریم ثبت احوال و 
نهادهای مربوط از تکنیک های جایگزین دی ان ای استفاده کنند و 

بی شناسنامه های بومی فوراً شناسنامه دار شوند.
سیستان  که  هستید  جریان  در  داشت:  اظهار  سعیدی  معین الدین 
اینجانب در شهر  به ویژه مناطق حوزه استحفاظی  بلوچستان و  و 
و  نیکشهر  کنارک، قصرقند، بخش مرکزی  روستاهای چابهار،  و 

دشتیاری بخش مهمی از بی شناسنامه ها را در خود جای داده اند.
وی افزود: قطعاً نهادهای مربوط باید برای شناسنامه  دار و هویت دار 
این  اما ذکر  بکنند  را  تمام تلاششان  واقعی  کردن بی هویت های 
نکته ضروری است که شناسنامه دار کردن در همه کشورها و حتی 

کشورهای لیبرال هم پروسه ای سخت و گاهی طاقت فرسا است.

نماینده مردم چابهار، دشتیاری، کنارک، قصرقند و بخش مرکزی 
نیکشهر تصریح کرد: با وجود مطلب بالایی که عرض کردم اما این 
موضوع نباید به گونه ای باشد که بی شناسنامه هایی که اصالتاً ایرانی 
هستند از حق قانونی خود بی بهره  باشند؛ مردم اینجا زمانی که باید 
برای دریافت شناسنامه مراجعه می کردند به دلایل مختلف از جمله 
محرومیت مراجعه نکردند، از طرفی تست دی ان آی و طی مسافت 
یک روستایی برای این تست تا تهران و زاهدان هم کار به شدت 
سختی است و خود ملزومات تست دی ان ای هم به خاطر شرایط 
تحریم وارد کشور نمی شود و این تست در بسیاری از کشورها هم 

منسوخ شده است.
گرفتاری های  از  مهمی  بخش  کرد:  خاطرنشان  سعیدی 
احوال  ثبت  داریم  انتظار  است،  "دی ان ای"  تست  بی شناسنامه ها 

استفاده  دی ان ای  جایگزین  تکنیک های  از  مربوط  نهادهای  و 
و  روش  شوند.  شناسنامه دار  فوراً  بومی  بی شناسنامه های  و  کنند 
که  دارد  وجود  کردن  شناسنامه دار  برای  مرسومی  تکنیک های 
رایزنی های لازم انجام شده است و انتظار داریم به زودی در این 
احوال در یکی از  حوزه هم خبرهای خوبی بشنویم. سازمان ثبت 
جوابیه هایش گفت از سال 92 تاکنون برای بیش از 3۰ هزار نفر 
این  که  می دهد  نشان  آمار  همین  است،  کرده  صادر  شناسنامه 

استان رقمی بالا از بی شناسنامه ها را در خود جای داده است.
از دستگاه های  با وجود پیگیری های یک ساله و قول های صریح 
متولی به ویژه استاندار سیستان و بلوچستان هنوز نه آمار شفافی 
حال  به  فکری  نه  و  آمده  بیرون  بومی  بی شناسنامه های  از 

بی شناسنامه هایی شده است که بومی همین استان اند.

رئیس اتحادیه طلا و جواهر تهران با بیان اینکه تقاضا برای طلای 
آب شده کاهش یافته گفت: اگر مردم دنبال تبدیل کردن پول خود 
به طلا هستند، طلای آب شده و مصنوعات طلا را حتما حضوری 
آب شده  طلای  خرید  درباره  محمدولی  ابراهیم  کنند.  خریداری 
اظهار داشت: به دلیل بازگشت آرامش نسبی به بازار طلا و اطلاع 
رسانی در مورد مضرات خرید طلای آب شده، تقاضا برای خرید 
آن طی ۴۰ روز اخیر نسبتاً کاهش یافته است و اکنون، بیشتر خود 
صنعتگران حوزه طلا در معاملات طلای آب شده فعال هستند که 
اهل فن بوده و می توانند درست یا غلط بودن طلای آب شده را 
زمانی  افزود:  تهران  اتحادیه طلا و جواهر  تشخیص دهند.رئیس 

که بازار دچار نوسانات شدید قیمتی می شود، مردم پول را تبدیل 
به طلا می کنند چرا که طلای آب شده مالیات بر ارزش افزوده و 
اجرت ندارد. وی با بیان اینکه هیچ کس از خرید مصنوعات طلا 
متضرر نمی شود، تاکید کرد: توصیه می شود افرادی که در صنعت 
طلا خبره نیستند به بخش طلای آب شده ورود نکنند، زیرا ممکن 
است عیار پایین بخرند و در زمان فروش متوجه این موضوع شده 

و متضرر شوند.
وی ادامه داد: اگر مردم به دنبال تبدیل پول خود به طلا هستند، 
مصنوعات طلا آن هم به صورت حضوری بخرند تا اگر مشکلی 

هم پیش آمد به راحتی بتوانند پی گیری کنند.

محمد ولی در مورد بازار نقره نیز گفت: بعد از طلا و پلاتین، نقره 
یکی از فلزات گرانبهاست زیرا مصنوعاتی از آن ساخته می شود که 
کشورهای  از  که  مسافرانی  دارد.  زیادی  کاربرد  هم  مردان  برای 
بیشتر  ما سفر می کنند،  زیارتی  و شهرهای  ما  به کشور  همسایه 

مصنوعات نقره می خرند و این بازار در کشور رونق نسبی دارد.
سه  تا  می توانند  مسافران  کشورمان،  قانون  طبق  افزود:  وی 
طلا  صادرات  ببرند.  کشور  از  خارج  به  نقره  مصنوعات  کیلوگرم 
بازاریابی شود مشکلی ندارد و در ازای خروج مصنوعات  هم اگر 
طلا باید طلای خام به کشور برگردانند. خروج طلای مسافری نیز 

همچنان ۱۵۰ گرم است. 

برای  زمانی  نمی توان  فعلا  گفت:  عدالت  سهام  اجرایی  مشاور 
توثیق هم  البته سامانه  وام سهام عدالت مشخص کرد.  پرداخت 
باید راه اندازی و به سیستم بانکی لینک شود که تقریبا این مراحل 

انجام شده است.
عدالت  سهام  وام  تکلیف  تعیین  درباره  پوررضایی  محمدرضا 
اظهار داشت: در موضوع سهام عدالت، سهامداران برای مدیریت 
را  غیرمستقیم  و  مستقیم  روش  دو  انتخاب  امکان  خود  پرتفوی 
را مدیریت  پرتفو  افراد خودشان  این معنا که  به  داشتند. مستقیم 
می کردند و در روش غیرمستقیم مدیریت پرتفو را به شرکت های 

سرمایه گذاری استانها واگذار کردند.
چند  شامل  غیرمستقیم  روش  کنندگان  انتخاب  داد:  ادامه  وی 

را  غیرمستقیم  روش  خودشان  که  افرادی  اول  هستند.  گروه 
در  و  ندادند  انجام  اقدامی  هیچ  که  افرادی  دوم  کردند.  انتخاب 
گروه غیرمستقیم ها قرار گرفتند و در گروه سوم سهامداران متوفی 

هستند که جمعیت آنها به 2.۵ میلیون فوتی می رسد.
مشاور اجرایی سهام عدالت در شرکت سپرده گذاری مرکزی بیان 
در  عدالت  سهامدار  میلیون   ۴9 از  نفر  میلیون   3۰ حدود  داشت: 
این سهامداران توسط  گروه غیرمستقیم ها قرار گرفتند و سرمایه 
این  که  شد  خواهد  مدیریت  استانی  سرمایه گذاری  شرکت های 

شرکت ها طی ۵ مرحله باید وارد بازار سرمایه شوند.
بورس  به  استانی  ورود شرکت های  مراحل،  توضیح  با  پوررضایی 
گفت: مرحله اول این است که شرکت ها باید به عنوان سهامی وام 

ثبت نام شوند که در حال حاضر تقریبا این مرحله برای 2۵ استان 
انجام شده است.

وی گفت: مرحله دوم شامل پذیرش این شرکت  ها در بازار سرمایه  
می شود که در این مرحله هم 2۵ استان در بورس پذیرش شده اند. 
مرحله سوم بازگشایی نماد این شرکت ها در تابلوی بورس است 

که باز هم 2۵ استان این مرحله را پشت سر گذاشتند.
داشت:  اظهار  آخر  مرحله  دو  درباره  عدالت  سهام  اجرایی  مشاور 
تا  شود  برگزار  عمومی  مجامع  باید  استانی  شرکت های  برای 
اعضای هیات مدیره در این مجامع انتخاب شوند که مرحله چهارم 
هیات  اعضای  مرحله  این  در  که  است  عمومی  مجامع  برگزاری 

مدیره شرکت های استانی با رأی سهامداران انتخاب می شوند.
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رسانه بين الملل

پرستاران بیمارستان میلاد :
بعد از 14 سال هنوز قانون

 تعرفه گذاری اجرا نشده است
دیروز پرستاران بیمارستان میلاد تهران در اعتراض به عدم 

اجرای قوانین پرستاری تجمع کردند.
حاضران در این تجمع که در محوطه بیمارستان برگزار شده، 
با بیان اینکه حق کرونا به ما پرداخت نشده است؛ خواستار 
اجرای قوانین پرستاری شدند. این پرستاران می گویند: کارانه ما 
مدتهاست ثابت مانده و افزایش دستمزد پرستاران شامل حال 

ما نشده است.
این پرستاران در عین حال، خواستار اجرای قوانین برزمین مانده 
مانند قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری هستند و می گویند: 
این قانون علیرغم گذشت چهارده سال از تصویب، هنوز اجرایی 
نشده است. در عین حال، حقوقی که پرستاران بیمارستان های 
دیگر دارند مانند حق کرونا، علیرغم مطالبه گری بسیار، به ما 

پرداخت نمی شود.
پرستاران میلاد تهران در دی ماه نیز تجمع اعتراضی ترتیب 
دادند و نسبت به عدم دریافت حق کرونا و عدم افزایش دستمزد 
بیمارستان،  مدیرعامل  که  حالیست  در  این  کردند؛  اعتراض 
خودکفا و شرکتی بودن بیمارستان و کمبود درآمد را دلیل عدم 

پرداخت حق کرونای پرستاران می داند. 

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای شهر تهران : 
شهردار از نامگذاری 

خیابان بازرگان خودداری می کند
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر 
رای  به  خواست  وی  از  پایتخت  شهردار  از  انتقاد  با  تهران 
نمایندگان مردم در خصوص نامگذاری خیابانی به نام بازرگان 

تمکین کند.
محمد جواد حق شناس در جلسه شورای شهر با بیان اینکه 
هفته ای که گذشت سالروز درگذشت مهدی بازرگان بود، گفت: 
کمیسیون نامگذاری شورای اسلامی شهر تهران در راستای 
پیشنهاد احمد مسجد جامعی عضو دیگر شورای شهر، با بررسی 
کارشناسانه و از منظر خدماتی که این شخصیت علمی، مذهبی 
و انقلابی در قامت مسئولیت بهینه سازی و تصفیه آب تهران 
در اوایل دهه 3۰ بعمل آورده بود، خیابان موسوم به سازمان آب 
را در منطقه 2 که فراوانی آن در تهران به ۱3 مورد می رسید، را 

به نام ایشان نام گذاری کرد.
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر 
تهران با بیان اینکه در نهایت در جلسه صحن شورا نیز این 
نامگذاری به تصویب رسید، گفت: پس از اعتراض عجیب و 
غریب فرماندار تهران به نامگذاری، موضوع با اصرار شورای 

شهر در هیات حل اختلاف وزارت کشور مطرح شد.
و  حقوقی  کمیسیون  نظرات  به  توجه  با  افزود:  شناس  حق 
فرهنگی شورا و اصرار مردمی از نمایندگان شورا، مصوبه به 
شهردار تهران ابلاغ شد.وی با بیان اینکه بیش از 9۵ روز از 
تاریخ آن گذشته است، گفت: متاسفانه شهردار تهران بدون 
هیچ دلیل روشنی از اجرای این مصوبه قانونی شورای اسلامی 
شهر تهران خودداری و به رای نمایندگان مردم تهران تمیکن 
شهر  اسلامی  شورای  نامگذاری  کمیسیون  رئیس  نمی کند. 
تهران افزود: برای چندمین بار این رویه ناپسند و غیر قابل قبول 
را تذکر می دهم و اعتراض خود را به این رویکرد اعلام می کنم.

وزیر کار و رفاه اجتماعی : 
بعضی ها برای توهین 

به دولت چک سفید امضا دارند
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی به توهین یک روحانی به رئیس 

جمهور در تلویزیون واکنش نشان داد.
محمد شریعتمداری، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در توئیتی 

در واکنش به توهین به رئیس جمهور در صدا و سیما نوشت:
وقتی منطق نقد فرو می پاشد، توهین، جای آن می نشیند. طبیعتا 
توهین کننده نباید قدر ببیند و بر صدر نشیند. زاویه و پس از آن 
رویکرد صدا وسیما اما نشان داد گویا بعضی نه در آزادی بیان 

که در آزادی توهین هم چک سفید امضا دارند.

بهترین زمان برای خرید ؛
قیمت موبایل کاهش یافته است

رئیس اتحادیه صنف دستگاه های مخابراتی و ارتباطی و لوازم 
جانبی تلفن همراه شهر تهران از کاهش 2۰ تا 2۵ درصدی 

قیمت موبایل در بازار خبر داد.
مهدی محبی درباره آخرین وضعیت تامین و قیمت موبایل در 
بازار اظهار کرد: شرایط تامین موبایل در بازار مطلوب است و 

شرکت های وارکننده توانسته اند پاسخگوی نیاز بازار باشند.
وی ادامه داد: در حال حاضر انواع موبایل از برندهای مختلف 
در بازار وجود دارد و مشتری هر درخواستی داشته باشد می تواند 

آن را در بازار تامین کند.
وی از کاهش 2۰ تا 2۵ درصدی قیمت ها خبر داد و گفت: در 
پی کاهش نرخ دلار قیمت  انواع موبایل نیز کاهشی شده است 
به نحوی که نسبت به 2۰ روز پیش شاهد کاهش 2۰ تا 2۵ 
درصدی قیمت ها هستیم.محبی شرایط بازار موبایل را برای 

روزهای آینده غیر قابل پیش بینی دانست.
رئیس اتحادیه صنف دستگاه های مخابراتی و ارتباطی و لوازم 
جانبی تلفن همراه شهر تهران ادامه کاهش قیمت ها را منوط به 
ادامه کاهش نرخ دلار عنوان کرد.محبی معتقد است، با توجه 

شرایط کنونی بازار بهترین زمان برای خرید موبایل است.

برای سال آینده ؛
یارانه ها دو برابر می شود

یک عضو کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۰ گفت که با 
مصوبه کمیسیون تلفیق یارانه نقدی سال آینده دو برابر خواهد 
شد.مجتبی توانگر، گفت: کمیسیون تلفیق در جریان بررسی 
مصارف تبصره ۱۴ لایحه بودجه در بخش هدفمندی یارانه ها 
مصوب کرد که در سال ۱۴۰۰ ماهانه  2۶۷ هزار تومان برای 
۱۰ میلیون نفر )مددجویان کمیته امداد و بهزیستی(، ۱۸۸ هزار 
تومان برای 2۵ میلیون نفر اقشار ضعیف و دریافت کنندگان 
به 23  بنزین  یارانه  برای  تومان  ، ۱3۶ هزار  معیشتی  یارانه 
میلیون نفر و 9۱ هزار تومان یارانه نقدی هدفمندی یارانه ها به 

2۰ میلیون نفر پرداخت شود.

سخنگوی شورای امنیت ملی آمریکا :
تهدیدهای ایران را نمی پذیریم

سخنگوی شورای امنیت ملی آمریکا اظهار داشت : برای مقابله 
با نفوذ ایران با دوستان مان همکاری خواهیم کرد.

سخنگوی شورای امنیت ملی آمریکا با تخریبی توصیف کردن 
نفوذ ایران گفت برای مقابله با این نفوذ با دوستان و شرکایمان 

همکاری خواهیم کرد.
سخنگوی شورای امنیت ملی آمریکا گفت: تهدیدهای ایران را 
نمی پذیریم و رفتارهای این کشور را به شدت محکوم می کنیم.

سخنگوی شورای امنیت ملی دولت بایدن گفت که با دوستان و 
شرکای خود برای مقابله با آن چه نفوذ مخرب ایران می خواند، 

همکاری خواهیم کرد.

وزارت خارجه روسیه :
آمریکا مراقب رفتارش باشد

وزارت خارجه روسیه به آمریکا که اکنون تحت ریاست جمهوری 
بایدن اداره می شود هشدار داد که مراقب رفتارهای نابه جایی 

باشد که بر روابط دو کشور تاثیر می گذارد.
به گزارش ایتارتاس، وزارت خارجه روسیه در بیانیه ای هشدار 
داد که تلاش دیپلمات های آمریکایی برای تشویق جریان های 
افراطی روسیه، محکوم به شکست است و در نهایت تاثیری 

مخرب بر رابطه مسکو-واشنگتن خواهد داشت.
این وزارتخانه در ادامه افزود: آمریکا باید به مشکلات داخلی 
خودش رسیدگی کند از جمله شکاف عمیقی که در نتیجه بی 

عدالتی اجتماعی در جامعه این کشور ایجاد شده است.
همچنین این وزارتخانه از تصمیم برای احضار دیپلمات های ارشد 

سفارت آمریکا در مسکو خبر داد.
میان  در  خشونت  ترویج  به  متهم  آمریکا  دیپلماتیک  هیئت 
معترضان و حتی ترغیب افراد کم سن و سال به حضور در 

اعتراضات غیرقانونی است.
پیشتر نیز ماریا زاخارووا سخنگوی وزارت خارجه روسیه هشدار 
داده بود که سفارت آمریکا باید پاسخگوی این باشند که چرا 
نقشه مسیرهای منتهی به محل تجمع معترضان در شهرهای 

مختلف روسیه را منتشر کرده است.

معترضان اسرائیلی :
نتانیاهو باید برکنار شود

هزاران معترض دیگر نیز در شهرهای تل آویو و قیساریه تجمع 
کرده و خواستار برکناری نتانیاهو شدند.

به گزارش رسانه های اسرائیلی از جمله شبکه تلویزیونی »کان«، 
حدود ۱۰۰۰ تن در اعتراض به سیاست های بنیامین نتانیاهو، 
نخست وزیر اسرائیل در مقابل خانه وی در اورشلیم )قدس- بیت 
المقدس( تجمع کرده و علیه ناکارآمدی دولت وی در مقابله با 

شیوع کرونا شعارهایی سر دادند.
به گزارش آناتولی؛ هزاران معترض دیگر نیز در شهرهای تل آویو 

و قیساریه تجمع کرده و خواستار برکناری نتانیاهو شدند.
از شیوع  این در حالی است که در اسرائیل جهت جلوگیری 
ویروس کرونا به مدت دو هفته مقررات منع رفت و آمد اعلام 

شده است.
تظاهرات ها علیه نتانیاهو و عملکرد وی ۷ ماه است که ادامه دارد.

منابع عبری :
سامانه گنبد آهنین 

در کشور های عربی مستقر مي شود
در  مذکور  سامانه های  استقرار  با  صهیونیستی  رژیم  موافقت 
کشور های عرب حوزه خلیج فارس پس از عادی سازی روابط با 
بحرین و امارات و معامله تسلیحاتی آمریکا با امارات و عربستان 

صورت گرفته است.
منابع عبری از موافقت رژیم صهیونیستی با استقرار سامانه های 
پدافندی »گنبد آهنین« در چند کشور عرب حوزه خلیج فارس 

خبر دادند.
روزنامه عبری زبان هاآرتص نوشت که آمریکا به زودی استقرار 
سامانه های گنبد آهنین را در پایگاه هایش در کشور های عرب 
حوزه خلیج فارس و برخی کشور های خاورمیانه و اروپا پس از 

اعلام موافقت رژیم صهیونیستی آغاز می کند.
استقرار  با  صهیونیستی  رژیم  موافقت  گزارش،  این  طبق 
سامانه های مذکور در کشور های عرب حوزه خلیج فارس پس از 
عادی سازی روابط با بحرین و امارات و معامله تسلیحاتی آمریکا 

با امارات و عربستان صورت گرفته است.
هاآرتص در ادامه گزارش داد که وزارت جنگ رژیم صهیونیستی 
دومین سکوی سامانه گنبد آهنین را سه هفته پیش به وزارت 

دفاع آمریکا تحویل داده است.
در همین حال، منابع وزارت جنگ رژیم صهیونیستی گفتند که 
آمریکایی ها سامانه های گنبد آهنین را تحویل گرفته اند و موافقت 
مقامات این رژیم را برای استقرار این سامانه ها در پایگاه هایشان 
در شماری از کشورها، به ویژه کشور های منطقه خاورمیانه، اروپا 

و خاور نزدیک کسب کرده اند.
اسامی  صهیونیستی  رژیم  مقامات  رسانه،  این  گزارش  طبق 
آن ها  پایگاه های  در  سامانه ها  این  است  قرار  که  کشور هایی 
مستقر شود را فاش نکردند.هاآرتص در ادامه به نقل از مقامات 
سامانه های  استقرار  علی رغم  که  نوشت  صهیونیستی  رژیم 
مذکور، نیرو هایی نیز در کشور های منطقه اروپای شرقی مستقر 
خواهند شد، چراکه آمریکا نگران تهدید روسیه برای نیرو های 

خود و زیربنا های راهبردی در این منطقه است.
مقامات رژیم اشغالگر درحالی نام کشور های مقصد سامانه های 
مذکور را اعلام نکرده اند که سپتامبر 2۰۱۸ یک رسانه سعودی 
اعلام کرد، عربستان قراردادی را برای خرید سامانه های گنبد 

آهنین از رژیم صهیونیستی به واسطه آمریکا امضا کرده است.

پس از ۵ سال وقفه ؛
ترکیه و یونان دوباره مذاکره می کنند

پس از پنج سال وقفه دور جدید مذاکرات ترکیه با یونان از فردا 
دوشنبه آغاز می شود.به گزارش حریت، از فردا دوشنبه و بعد از 
پنج سال وقفه دور جدید مذاکرات ترکیه و یونان درباره تنش 
های میان دو کشور بویژه مسائل مدیترانه شرقی آغاز می شود.  
در تاریخ ۱۱ ژانویه »مولود چاووش اوغلو« وزیر خارجه ترکیه، از 
یونان دعوت کرده بود تا مذاکرات میان دو کشور از سر گرفته 
شود.  در واکنش به این موضوع، در تاریخ 2۰ ژانویه نخست 
وزیر یونان ضمن استقبال از آغاز گفتگوها گفته بود که آتن با 

خوشبینی در این گفتگوها حاضر می شود.  
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تراکنشهایبدونشناسهملیبرگشتمیخورند
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عرفِ  از  خارج  الفاظ  از  ملیّ  رسانه  رئیس 
رئیس جمهور  و  مردم  از  زاویه  برنامه  کارشناس 

عذرخواهی کرد.
زاویه  برنامه  در  چهار  شبکه  پنجشنبه  مناظره 
از  شده  دعوت  کارشناس  و  شد  جنجال ساز 
و  دفاع  هیچ  جای  که  کرد  استفاده  ادبیاتی 
مسامحه ای را حتی برای تلویزیونی ها نگذاشت. 
شبکه چهار بلافاصله بیانیه ای صادر کرد اما به 

عذرخواهی رئیس صدا و سیما رسید. 
رئیس رسانه ملیّ در جلسه اي با معاون و مدیران 
سیما به اظهارات نسنجیده و دور از شأن میهمان 
و  اشاره  چهار  شبکه  زنده  برنامه های  از  یکی 
خاطر  تکدر  باعث  اظهارات  این  کرد:  تأکید 
بینندگان فهیم شبکه چهار سیما و خدمتگزاران 
از  تأسف،  ابراز  با  اینجانب  و  شد  نظام  دلسوز 
مخاطبان فرهیخته رسانه ملی و ریاست محترم 

جمهوری به نوبه خود عذرخواهی می کنم.
وي همچنین اشاره کرد: رعایت اخلاق اسلامی، 
نقد  عین  در  اهانت  از  پرهیز  و  حرفه ای  اصول 
سازنده را رویکرد محوری و همواره مورد تأکید 

شده  تأکید  بار ها  چند  هر  است؛  ملیّ  رسانه 
مسئولیت اظهار نظر در برنامه های زنده بر عهده 
کارشناس مدعو است، اما بیان چنین اظهاراتی از 
به هیچ  اسلامی  و سیمای جمهوری  آنتن صدا 
وجه پذیرفتنی نیست و با هرگونه قصور و تقصیر 

برخورد قاطع می شود.
بر  نظارت  شورای  دبیر  صوفی  محمدحسین 

کارشناس  این  کار  متأسفانه  گفت:  صداوسیما 
مسئولین،  مردم،  اعتراض  که  بود  زشت  آن قدر 
داشت؛  دنبال  به  را  رسانه  اصحاب  و  نخبگان 
عذرخواهی  هم  ملیّ  رسانه  رئیس  خوشبختانه 
کردند. ما همیشه به سازمان صداوسیما گفته ایم 
و اساساً ضرورت گفتن هم ندارد یکی از قواعد 
اخلاقی،  حرفه ای،  اصول  رعایت  برنامه سازی 

معیارها و هنجارهای انسانی و اسلامی است.
و  رادیو  برنامه های  در  باید  حتماً  افزود:  وی 
باشد  سؤال  و  تفسیر  تحلیل،  نقد،  تلویزوین 
باشد.  این ها  و  توهین  و  تخریب  نباید  حتماً  اما 
فردی  متوجه  اینکه  ضمن  توهین  و  تخریب 
فرد  متوجه  بیشتر  شده  توهین  او  به  که  باشد 
رسانه  ملیّ  رسانه  بنابراین  است.  توهین کننده 
و  پاک  رسانه  در  است؛  اخلاق گرا  و  پاک 
اخلاق گرا توهین، تضعیف و تخریب اصلًا جایی 

ندارد بلکه جای نقد و تحلیل وجود دارد.
به  اشاره  با  صداوسیما  بر  نظارت  شورای  دبیر 
ارسال  و  نوشتیم  گلایه آمیزی  و  تند  نامه  اینکه 
باید  که  نوشتیم  تند  نامه  این  در  گفت:  کردیم، 
رسانه  شأن  گونه  این  که  شود  برخورد  قاطعانه 
ملیّ زیر سؤال نرود. همه برنامه های رسانه ملیّ 
باید نقد عالمانه، دقیق و کارشناسانه وجود داشته 
دقیق  نقدهای  از  مسئولین  و  مردم  همه  باشد. 
علمی استقبال می کنند و حتماً ناراحت می شوند 
از تضعیف، تخریب و توهین چه به مردم و حتی 

مقامات و مسئولین شود.

دبیر شورای نظارت بر صداوسیما :

ادبیات کارشناس شبکه چهار بسیار زشت بود 


